
RAVNATELJ  -- IZJAVE 

1. DALMATINSKI PORTAL,  31.01.2024. 
Citiram iz teksta: 

„Na tom mjestu, sukladno planskoj dokumentaciji, napravit ćemo tematski park za 
bavljenjem sportskim aktivnostima na otvorenom - kazali su nam u Javnoj ustanovi.  

 

2. SLOBODNA  DALMACIJA     1.02.24. 

Citram iz teksta: 
Pošto su Meštrovića već obavijestili da su pristupili projektu uređenja, mislili smo da će nam 
moći kazati nešto više o samom projektu.  

Na prvi upit su nam odgovorili samo da su trenutno u tijeku pripreme izrade projekta 
"tematskog uređenja parka za bavljenje sportskim aktivnostima na otvorenom".  

Nakon toga, upitali smo ih za nešto više detalja, zanimalo nas je o kakvom se sadržaju radi i 
kada počinje uređenje sporne površine, pošto su odluku o projektu donijeli u vrlo kratkom 
razdoblju.  

Kada budemo imali konačnu verziju projekta tematskog uređenja parka obavezno ćemo 
Vam se javiti, do tada, kako smo vam i naveli, u tijeku su pripreme izrade samog projekta  
šturo su nam  odgovorili.  
 

 
3. IZJAVA RAVNATELJA NA HTV-u    7.02.2024.  Regionalni dnvnik, 6.36 min. 

(2 min. prilog) 
 
IZJAVA,  RAVNATELJA, citiram: 
„Revizijom tog Ugovora iz 2022.god.utvrdili smo da on ne odgovara Odluci grada Splita o 
visini zakupa otvorenih površina. 
To je jedan od niza nepravilnosti koje su utvrđene gdje nekad ugovori nisu bili odgovarajući,  
činjeničnim stvarima“. 
 
Novinarka: 
Za novi projekt osigurana su financijska sredstva. 
Radi se o besplatnom korištenju novih sadržaja i sportskih rekvizita na otvorenom. 
A kada će to biti, za sada nije poznato...komentar novinarke na kraju. 
 
 

4. Radio  Split,  8.02.2024. 
 

Ravnatelj izjavljuje da je u tijeku; 
 „Izrada projekta i uređenja tematskog parka sa sadržajima za djecu i za zabavu i razonodu 
te za sportske aktivnosti na otvorenom koje će biti potpuno besplatne za korištenje“. 
Ustanova najavljuje da će u roku 6 mjeseci  urediti novi park... komentar novinarke na kraju. 


